
     
Verslag Algemene Leden Vergadering (ALV) HSV De Kruisweel d.d. 23 januari 2024 bij zaal Koch te 

Kruisland.   

   

1. Welkom:   

Peter heet alle aanwezige (24) en in het bijzonder zij die voor het eerst op de ALV van onze vereniging 

zijn.    

Henri heeft aangegeven eind 2023 zijn functie als voorzitter wegens andere verplichtingen per direct 

neer te leggen wat hij tijdens onze prijsuitreiking van het seizoen 2023 heeft toegelicht.    

   

2. Mededelingen:   

Helaas zijn voor zover ons bekend is 8 leden van onze vereniging overleden variërend in de leeftijd van 

55 tot 89 jaar. Onder hen ook Ad Roks welke vaak bij onze vergaderingen aanwezig was en gedeeltelijk 

ook nog afgelopen jaar de zoutviswedstrijden heeft mee gevist. Voor hen en andere overledenen is 1 

minuut stilte in acht genomen.   

   

3. Verslag ALV 2023 en Jaarverslag 2023 :   

Beide verslagen worden op papier uitgereikt waarna Johan van Loon ze achtereenvolgens voorleest. 

Inhoudelijk komen er geen opmerkingen vanuit de aanwezigen wel stelt Jan Jaspers voor beide 

verslagen m.b.t. komende jaren in concept op onze website te plaatsen zodat ze door een ieder vooraf 

ingezien kunnen worden. De vergadering vind het een goed voorstel en is voor komende ALV’s zo 

afgesproken.    

   

4. Verslag kascommissie:   

Piet Reijnders doet verslag van de kascommissie controle op 15 januari 2024 bij de penningmeester 

thuis. In het verslag was een verschil van € 0,50 opgenomen. Dit bedrag was minder uitgegeven dan 

binnen gekomen. Peter heeft er voor gekozen om dit geringe bedrag niet verder op te zoeken w.s. een 

tikfout binnen de jaarrekening bedragen. De kascontrole commissie  vind dit oké.    

De vergadering verleende daarna de penningmeester decharge voor het boekjaar 2023 van HSV De 

Kruisweel.   

Piet is volgens schema aftredend als kascommissie lid, Rinus van Loon stelt zich beschikbaar voor 

komende 3 jaar.    

   

5. Financieel verslag:   

Peter geeft uitleg bij de uitgedeelde cijfers. Dit betreft het generaal overzicht vanuit het financieel 

jaarverslag 2023.    

Het positief saldo van onze vereniging loopt nog steeds op, zij het langzamer dan voorgaande jaren 

omdat we dit jaar zo’n 300 leden minder hebben vanwege het gegeven dat we geen VBL verkooppunt 

meer hebben bij Mega fich te Rozendaal. Wel weten de vissers ons te vinden via vispas online wat ook 

nieuwe leden met zich meebrengt al zijn dat niet altijd blijvertjes.    

Marco Gabriels vraagt waarom het binnen gekomen bedrag aan jeugdsubsidie van sportvisserij zuidwest 

Nederland slechts € 395.46 is terwijl we toch € 500.- zouden kunnen krijgen. Peter licht toe dat we 

inderdaad de maximale subsidie voor de jeugd hebben aangevraagd maar dat we niet meer dan de 

gemaakte kosten mogen declareren. Mede door de geringe deelname van (4) jeugd  vissertjes en een 

visdag op school hebben we de genoemde kosten gemaakt. Het inzetten van een vismeester is nu 

inclusief het max bedrag. Voorheen was hier een toelage voor beschikbaar zie website SVZW.    



  

  

  

  

  

Bij het Visstek het Haantje is de zitbank verplaatst en  daar is een nieuwe grote picknick tafel – bank 

voor in de plaats gekomen met opschrift. Dit ter nagedachtenis aan Rini Luijks die zich op velerlei wijze 

zich heeft in gezet voor de vereniging en de sportvisserij in het algemeen. De bank is in gelijke delen 

betaald door Rini van Caam van Mega Fish. Sportvisserij Zuidwest Nederland en HSV De Kruisweel.   In 

het totaalbedrag zitten als de vispassen voor 2024 welke we minus aftrek de contributie nog moeten 

betalen aan Sportvisserij Nederland en de federatieve afdracht.    

Inleg open wedstrijd is gelijk aan het prijzengeld. Extra kosten vanwege consumptie voor de deelnemers 

bij de prijsuitreiking.    

Wegens nog laat in het jaar van de zoutwedstrijden heeft er geen prijsuitreiking plaatsgevonden in 2023 

voor de senioren. Dit heeft in 2024 inmiddels plaatsgevonden.    

Adri Lodiers informeert naar het aantal bootjes momenteel, Henk geeft aan dat er momenteel zo’n 10 

legen plaatsen zijn.    

Frans Verheijen informeert naar het totaal saldo van de vereniging. Wat op dat moment met de 

aanwezige gedeeld wordt.    

In de 10 jaar dat Peter nu penningmeester is is zowel het leden aantal en het kassaldo flink gegroeid 

merkt Adrie Lodiers ( voorheen penningmeester). Dit is ter verdiensten van de inzet van diverse 

bestuursleden in de loop der jaren zo tot stand gekomen.    

Jan Jaspers meent dat er dan wel een BBQ gegeven kan worden voor de actieven leden. ( grapje volgens   

Jan).    

Waarna Marco vraagt wat de financiële doelstellingen voor de vereniging zijn de komende jaren. Het 

bestuur moet het antwoord schuldig blijven. We hoeven geen spaarclub te zijn maar moeten wel onze 

centen op verantwoorde wijze uitgeven.    

Marco suggereert eigen viswater? Feestje ? Wat met het geld als de vereniging ophoud te bestaan ?   

“mocht de vereniging ophouden te bestaan wordt er gehandeld naar de actuele statuten”.   

   

6. Bestuursverkiezing:   

Johan van Loon, Henk Palings en Peter de Kock zijn alle drie aftredend en worden herkozen. Peter geeft 

aan dat het zijn laatste termijn is als penningmeester.    

Helaas geen aanmeldingen voor nieuwe bestuursleden waardoor ook geen voorzitter gekozen kan 

worden.    

Al met al een fragiel bestuur welke momenteel niet voldoet aan het gestelde minimum volgens de 

actuele statuten.    

Marco vind dat het bestuur te weinig gebruikt maakt van sociaal media als Instagram, facebook enz. om 

o.a. bestuursleden te werven. De 4 x 700 nieuwsbrieven via de mail hebben ook niet geleid tot nieuwe 

bestuurders . Ondanks deze opmerking krijgt het huidige drietal bestuursleden van vergadering het fiat 

om door te gaan als bestuur van de vereniging. Hopende op uitbreiding in het lopende jaar.    

   

7. Contributie 2025   

Voorstel van het bestuur om de contributie ongewijzigd te laten voor 2025 is akkoord bevonden.    

   

8. Activiteiten 2024   

Activiteitenlijst globaal doorgenomen, Johan benadrukt dat dit een concept is en dat je vooral onze 

website in de gaten moet houden voor evt. wijzigingen.    

Er worden in juli nog bootjeswedstrijden gepland op de Baak.   



Adrie vraagt waarom DWC voor zoet , is toeval en heeft geen speciale reden vorig jaar viel dat anders 

uit.   

Ton Scheepers vraagt waarom maar 1 x grote boot dit jaar. Dit vanwege de toebedeelde datums eind 

augustus naar het inzicht van het bestuur geen geschikte tijd is om dan met de boot te gaan vissen. Evt. 

op maandag vissen in betere tijd is vorig jaar geprobeerd maar daar was slechts door 6 man en twee 

introducés belangstelling voor toen.     

9. Pauze   

   

10. Commissies:   

• Jeugdcommissie, Marco geeft uitleg over de samenstelling van de huidige jeugdcommissie. Met 

de 4 jeugd vissers zijn 7 wedstrijdjes gevist wat afgesloten is met een leerzame middag bij de 

Baak. Daar hebben ze nog gezamenlijk tuigjes gemaakt, geleerd hoe lokvoer te maken, hoe vis 

te onthaken, paar rondjes bingo gespeeld, patat gegeten en de prijsuitreiking gedaan.   In 

samenwerking met een vismeester van sportvisserij Nederland heeft er ook nog een lesdag op 

de basis school van Kruisland plaats gevonden. De leerkracht van groep 7 was enthousiast. Rini 

Wezenbeek vult aan dat voor 2024 de voorkeur er naar uitgaat de visdag op school weer in 

eigenbeheer met onze leden wil gaan verzorgen zonder de inbreng van een vismeester van 

Sportvisserij Nederland.    

• Wedstrijd commissie zout, Henk geeft aan geen lid meer te willen zijn omdat hij geen 

zoutwedstrijden meer mee gaat vissen. Wie wil toetreden t.z.t. liefst een zout visser.    

• Wedstrijdcommissie zoet, geen bijzonderheden.    

   

11. WBTR:   

Concept nieuwe statuten zijn goedgekeurd door Sportvisserij Nederland. Huishoudelijk reglement heeft 

nog aanpassingen nodig. Gaan we komende tijd mee aan de slag even als verantwoordelijkheden en 

bevoegdheden bestuursleden.    

   

12. Haventje:   

6 april gaan de bootjes weer in het water. Het is de bedoeling dat alle bootjes van het weiland af gaan.   

Er zijn nog enkele gaten die opgevuld dienen te worden met het nog aanwezige grond wat in de wei ligt. 

Graag enkele kruiwagens en spade mee brengen. Omdat de eerste 3 ligplaatsen nu voor Coen de 

eigenaar van het terrein zijn gaan we een hek plaatsen op de scheiding tussen plaats 3 en 4.    

   

13. Visstoepen, Bovensas en ’t Haantje:   

Onderhoud oude parkoers zal een keer opgepakt moeten worden, daar vallen gaten in en er ligt evt. nog 

halve m2 basalt /steen wat ervoor gebruikt kan worden.  Nog geen actie gepland.   

   

14. Voorstellen   

Posjes en gondeltjes niet meer mee tellen bij de wedstrijden wordt aangenomen met 14 voor stemmers.    

   

Al discussiërend voor de stemming kwam de vraag hoe om te gaan met ondermaatse vis bij 

zoutwedstrijden. Heeft de club hier beleid in, wie is verantwoordelijk voor het in bezit hebben van 

ondermaatse vis, tellen we die wel of niet als gevangen vis tijdens de wedstrijd. Johan geeft aan dat het 

lastig is hier een standpunt in in te nemen op dit moment en spreken af we bij andere verenigingen na 

te vragen hoe ze in wedstrijd verband hiermee om gaan.  We realiseren ons terdege dat het steeds 

lastiger wordt om een ieder het naar de zin te maken m.b.t. het dieren welzijn.   

   



15. Rondvraag   

John Snijders vraag hoe laat aanwezig te zijn bij de eerste zout wedstrijd Johan geeft aan deze keer 

08.00 uur aanwezig te zijn vanwege uitloten.    

DWC, 07.45 uur wordt er geloot wie waar staat die dag, 08,30 uur aanvang wedstrijd.     

Henri vraagt of de prijsuitreiking van 20 december verzet kan worden, hij zou er graag bij kunnen ziin 

maar is dan verhinderd. Peter gaat de mogelijkheden bekijken.    

   

16. Sluiting   

Peter sluit de vergadering en wenst ieder wel thuis. Wie wil kan nog wat blijven drinken en napraten.      

 

Akkoord Bij de ALV d.d. 29 januari 2025   


